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Plats och tid First Camp Ansia kl 17:00 – 19:00 

Beslutande Ledamöter 

Gustaf Axelsson, näringslivschef ordförande 
Roland Sjögren (KD) 
Ann-Charlotte Liljeström (S) 
Christer Normark, kommundirektör 
Lars Ohlsson (S) 
David Cassini Bäckström, Företagarna 
Annica Eklundh Hedestig, Företagarna 
Liza Franz, Företagarna 
 
 

Övriga närvarande  

Justerare  

Justeringens plats och tid Näringslivskontoret 
 

Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer  63-68 
 Marie Öhlund  

 Ordförande 

  

 Gustaf Axelsson  

 Justerare 

  

 Annica Eklund Hedestig   
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§ 63  

 
Val av justerare  

 

Beslut 

Näringslivsrådet utser Annica Eklundh Hedestig till justerare. 
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§ 64 

 

Genomgång av föregående protokoll 

 

Beslut 

Protokollet godkänns och läggs till handlingarna.  
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§ 65 

Vad säger företagen i Lycksele kommun? Utmaningar eller 
möjligheter som kan lyftas i Näringslivsrådet.  
Varje ledamot ger en kort information. 

Ärendebeskrivning 

• Hur påverkas centrumhandeln när det uppstår vakans på lokaler och 

hur kan aktörer gå samman och tex skapa en handlingsplan för 

centrum? Fortsättning kring centrumprojekt tillsammans med 

Fastighetsägarna föreslås. 

• Hur kan centrum bli än mer attraktivt att genomföra aktiviteter i? 

• Det upplevs som att sommaren varit lugnare, framför allt 

Motorveckan. Mindre folk, inte fullbelagt, inte samma tryck som 

tidigare år. Kulturmarknaden var ett lyckat inslag. 

• Kompetensförsörjningen är en stor utmaning. 

• Eventsamordnare som lotsar arrangemang är en idé 

• Flera ben att stå på blir allt viktigare i dag. 

• Lågkonjunkturen påverkar konsumtion och handeln. 

• Badparken redovisar fler besökare än i fjol. 

• Hästveckan: 448 deltagande hästar, en riktigt bra vecka. 

 

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen och då centrumfrågan är viktig att 

agera på beslutar Näringslivsrådet att den lyfts in i branschrådet för 

fastighetsägare och att handelsrepresentanter bjuds in. Näringslivskontoret 

ansvarar. 
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§ 66  

 

Tema Energi 
- Varje aktör förbereder inspel med koppling till dagens tema. 

 

Ärendebeskrivning 

Ordförande visar en sammanfattande presentation över investeringar 

kopplade till energi i kommunen som vatten- och vindkraft.  

Lycksele kommun har anställt både en säkerhetssamordnare och en kris- och 

beredskapssamordnare. 

2,5 miljoner kronor från Energimyndigheten kommer att förstärka elbehovet 

vid strömavbrott. Ett annat projekt ska stötta upp Energiplanering i Region 

10 kommunerna tillsammans med Region Västerbotten. 

Solceller installeras på Lybos nya hyresfastighet samt på Blåklockan i 

Rusksele. 

Upphandlat nytt elavtal för 2025. 

 

Beslut 

 

Näringslivsrådet tar del av informationen.  
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§ 67 

Aktuell information 

 

Västerbottens Handelskammare 

- 

Lycksele kommun 

PFAS har hittats i dricksvattenbrunnar nära Lycksele flygplats. Extern 

konsultfirma har anlitats för att utreda PFAS-utsläppet. 

Planering för undanröjande av flyghinder i Berglunda pågår tillsammans 

med pastoratet. 

Bättre skatteprognos för kommunen. 

Senaste befolkningsstatistiken visar på +18 personer i juni. 

Deltar i workshop med ViKom (Vindelälvskommunerna) i Rusksele. 

Blå Vägen föreningen söker ett projekt i samverkan med MidtSkandia och 

Kvarkenrådet. 

 

Företagarna/Lycksele Handel 

En Dag på Stan 

Guldkalaset 15 november  

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen. 

  



 

Lycksele Näringslivsråd 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

7(7) 

Sammanträdesdatum 

 240827 
 

 

  
 

 
 

§ 68 

 

Övriga frågor 

Kompetensförsörjning, vikten av kvalitet från förskola till gymnasium. 

 

Ärendebeskrivning 

Näringslivsrådet håller en dialog kring skolresultat, outbildade pedagoger 

och hur Lycksele kommun kan attrahera fler utbildade pedagoger. 

Outbildade lärare erbjuds utbildning under del av sin tjänst i vår kommun.  

Ny chef – För- och Grundskola börjar i höst, Stefan Karlsson från Umeå.  

 

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen. 

 

 

 
 

 

 


